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Zápis z jednání KAKZŽP ze dne 2.10.2023 
 
 
Přítomni: A. Erber, F. Weisbauer, M. Polach, J. Linhart, R. Hrdina, A. Zdráhalová, J. Kafka, J. Rusňák, 
Omluveni: T. Schwarz, M. Slanař, M. Lukešová, M. Fuchsa, 
Nepřítomni bez omluvy: P. Vavrouš, K. Kosová, I. Říhová - Jarkovská, 
Hosté: R. Slach, M. Míča, 
 
Ověřovatelé zápisu: A. Erber, M. Slanař, 
 
(jména uváděná v rámci zápisu jsou bez titulů) 
 

Předseda komise A. Erber přivítal na jednání hosty a členy komise. M. Míča omluvil náměstkyni primátora 
J. Klčovou. Následně A. Erber přednesl návrh programu jednání: 

Program jednání: 
1. Návrh rozpočtu na rok 2024 
2. Výhled finanční náročnosti odpadového hospodářství v roce 2024 
3. Různé 
 
Hlasování o programu:  
(pro 6, proti 0, zdrž. 0) 
 
 
1. Návrh rozpočtu na rok 2024 
M. Míča seznámil přítomné členy s návrhem rozpočtu města na rok 2024 a to jak na straně příjmu, tak 
předpokládaných výdajů. 
Protože nebyl na jednání přítomen nadpoloviční počet všech členů komise, nebylo možné o daném bodu 
hlasovat. Protože daná tématika bude projednávána v RmP a ZmP, bylo přítomnými členy doporučen 
postup hlasování per rollam. 
(Zajistí OŽP MmP, kdy dne 3.11.2023 rozešle podklady pro hlasování s termínem vyjádření do 9.10.2023).  
 
2. Výhled finanční náročnosti odpadového hospodářství v roce 2024 
M. Míča seznámil přítomné členy s postupem vývoje finančních nákladů na odpadové 
hospodářství v roce 2024. Jednotlivé navrhované částky jsou vyšší s plánovanou změnou DPH 
z 15% na 21%. Pro rok 2024 plánované zavedení sběru door to door v městské části Pardubice 
VI.A každoroční zvýšení nákladů spojené s rozšiřováním stávající služby ve městě – přidávání 
nových kontejnerů do nových lokalit výstavby. 
 
Výše místního poplatku za KO je v rámci kompetencí ZmP. Pokud zůstane zachována stávající výše 650 
Kč nebo vyšší je na ZmP. 
 
Zdráhalová – výše MP za KO by se měla zvýšit o 100 až 150 Kč. 
Weisbauer – z rozpočtu města by se mělo přispívat na platbu KO „konstantní“ částkou, rozdíl by měl být 
předmětem zvýšení MP za KO. 
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Kafka – Výše MP za KO by měla být „politickým rozhodnutím“, so hledem na možnosti rozpočtu města. 
Slach – na jednání komise v listopadu budou Projednávána Pravidla programu podpory ekologické 
výchovy a osvěty pro rok 2024. Na základě připomínek členů komise ze dne 27.2.2023, měli členové 
komise předložit návrh změny „Pravidel“ do 30.6.2023. Upozornění, že členové takto ještě neučinili. 
 
 
 
Příští řádné jednání komise se uskuteční 20.11. 2023 od 16:00 hod. 
 
V Pardubicích, 9.10. 2023 
Zapsal: R. Slach, tajemník komise   


